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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Orszaggy(I.W.s Hivatala

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A tárca milyen módon segíti a hazai környezetvédelmi cégek nemzetközi piacon val ó
megjelenését?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyar gazdaság jelenlegi helyzetében nélkülözhetetlen a magyar külkereskedele m

fejlesztésének kiemelt támogatása, melyre számos mód és lehetőség van. Korábban gyakorlat volt ,
hogy a hazai cégek nemzetközi piacon való megjelenését segítette a kormányzat, az illetékes
minisztérium tárgyalások, fórumok szervezésével, a magyar cégek népszerűsítésével, befektetési

lehetőségeket bemutató rendezvényekkel .
Napjainkban a környezetvédelem a fenntartható fejl ődés kiemelt figyelmet kap, hiszen sokak szerint

a zöld gazdaságba történő befektetésekkel jelentős mértékű gazdasági növekedést lehetne elérni .

Mindezekre figyelemmel kérdezem miniszter urat :

1. A tárca milyen módon segíti a hazai környezetvédelmi cégek nemzetközi piacon való

megjelenését ?
2. A minisztérium hogyan népszerűsíti ezeket a cégeket?
3. Milyen események és rendezvények voltak ennek kapcsán az elmúlt csaknem egy évben?

Mi a tervük 2011-et illet ően?
4. Milyen források állnak rendelkezésre az említett célra ?
5. A környezetvédelmen belül vannak olyan területek, amelyeket prioritásként kezelnek? H a

igen, melyek ezek?

Várom megtisztelő válaszát!

Dr. Oláh 13ajs
országgyűlési ke viselő

MSZP

Budapest, 2011 . március 21 .
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